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Prvenstvo LNP je odločeno!
Ilirija prva — Primorje drugo - Maribor tretji

Rezultat llirija:Maribor je že defini
tivno določil vrstni red klubov podsa- 
vezne igre ter odločil prvenstvo LNP za 
1931-32. Preostane za prihodnjo nedeljo 
samo še tekma Primorje: Ilirija, ki pa 
je brez pomena za prvenstveno tabelo, 
katera kaže danes naslednjo sliko:
Ilirija 9 8 0 1 29:11 16
Primorje 9 5 2 2 22:12 12
Maribor 10 4 3 3 27:20 11
Železničar 10 4 2 4 15:19 10
Svoboda 10 2 4 4 20:24 8
Atletiki 10 0 1 9 12:39 1

Kakor je že dolgo kazalo, je postala
prvak Slovenije vnovič Ilirija, in to za
služeno in nadvse sigurno. Dolgo vrsto 
let je bila borba za prvenstvo prav za 
prav le dvoboj med Ilirijo in Primorjem. 
Letos so odločali v borbi enakopravno 
in enakovredno tudi drugi klubi, Mari
bor, Železničar, ljubljanska Svoboda. 
Prvenstvena tabela pove, da je Ilirija 
tudi v tej poostreni in v vsakem pogle
du regularni konkurenci ohranila primat 
in neoporečno superiornost.

Značaj odločilne tekme letos ni bil 
pridržan tekmi Ilirija Primorje kakor to
liko let doslej, nego nedeljskemu sreča
nju med Ilirijo in Mariborom. Ilirija je 
v tem srečanju igrala le prvi polčas s 
polno silo. V tem odločilnem delu nedelj
ske igre je prišla jasno do izraza njena 
tekmovalna rutina. Pokazala je, kako 
treba igrati na težkem, razmočenem te
renu: enostavno — hitro — koristno. V 
nadaljnem poteku igre je prevladoval 
Maribor s svojo lepo vezano igro v po
lju, a pred golom ni mogel prisiliti iliri- 
janske obrambe h kapitulaciji.

Sedaj, ko je domače prvenstvo odlo
čeno', je naloga naših vodečih klubov in 
podsaveza, da mislijo naprej, na držav
no prvenstvo. Njihova naloga je malce 
dvigniti renome našega nogometa. Rav
najo naj se po zgledu Zagreba, Beogra
da itd. ter naj izrabijo še razpoložljive 
termine za trening z inozemskimi mo
štvi. Športna publika jim bo za to zelo 
hvaležna! Škoda, da propadejo zaradi 
neuvidevnosti Primorja in LNP binkošt- 
ni prazniki!

Naj poročamo nekoliko bolj podrobno 
o tekmah:

ILIRIJA:MARlBOR 3:0 (3:0).
Neugodne^ okoliščine so primorale 

Ilirijo, da je šla v odločilno borbo za le
tošnje prvenstvo LNP proti SSK Mari
boru z moštvom, ki po formi na papirju 
n» imelo izgledov za revanšo za izdatni 
jesenski poraz 2:6 v Mariboru. Obolenja 
Svetica in Laha, poškodba Iceta ter od
sotnost Košaka so naravno zelo razred
čile prvo garnituro in občutno zmanjšale 
njeno udarno moč. Tudi v obrambi, ki 
je nastopila sicer kompletna, ni bilo1 'vse 
pri najboljšem zdravju. S priznanjem je 
treba omeniti Požrtvovalnost Pogačni
ka in drugih, ki so kljub nepovoljnemu 
zdravstvenemu stanju dobro opravili 
svojo nalogo.

V moštvu Maribora smo pogrešali 
vodjo napada Bertonclja II; manjkal je 
baš v zaključnih fazah, ko je bilo treba 
Ippo izvedene akcije v polju zaključiti z 
Učinkovitim strelom na gol. Slabo- za- 
me"ian je bil tudi Priveršek po Nejžarju.

Moštvi sta nastopili v sestavi:
n Vi' ^ V Jakšić — Jančič, Brglez 

IT Etelak, Srednje Pogačnik — Žitnik, 
Unter, Oman, Doberlet, Pfeifer. -Ma
ribor. Koren Štepic, Bertoncelj I 
X Konič, Kirbiš, Prevolnik — žolna 
Hreščak, Vidic, Nejžar, Kokot.

Po dopoldanskem nalivu razmočena 
I tla so zahtevala od igralcev skrajnih na

porov in so zelo vplivala na potek igre. 
j Začetni ostri tempo je postopoma poje- 
i mal, že sredi drugega polčasa sta bili 
I obe moštvi gotovi s svojimi silami. Kot 
j navadno se je znašla Ilirija na spolz- 
[ kem, blatnem terenu tudi to pot prva in 
! temu se ima v prvi vrsti zahvaliti za 

naskok dveh golov in za zmago. Mari
bor, ki je bil v polju v splošnem boljše 
moštvo, se je znašel prekasno — šele 
ko je bila igra že odločena.

Nedeljska tekma je nazorno pokaza
la izredno homogenost in zanesljivost 
ilirijanske ožje obrambe z Jakšičem na 
čelu. Izpostavljena stalnim, dobro zasno
vanim napadom Mariborčanov je klju
bovala eksaktno in tudi v najbolj kritič
nih situacijah ni zgubila glave. Krilska 
vrsta je zadovoljila. Izredno dober dan 
je imel Srednje ki je vztrajno, pri tem 
pa na povsem fair način razdiral kom
binacije nasprotnega tria. Kot posamez
niki so bili vsi trije krilci na mestu, po
sebno v defenzivi, kot celoti, kot vrsti 
pa jim nedostaja medsebojna povezanost 
in dober kontakt z napadom — ki je bil 
viden pri mariborski halfliniji. Napad Ili
rije v tej postavi ni mogel podati ure
jene in smotrene igre. Vsak poedinec je 
pač dal iz sebe vse, kar je ta dan pre
mogel, a tega je bilo pri nekaterih bore 
malo. Začetkoma je odlično funkcijoni- 
nirala leva stran Pipan-Doberlet, ki je 
tudi odločila izid te važne tekme; v oči 
je padla predvsem prisebnost in rutina 
Doberieta. V drugi polovici je napad 
belo-zelenih dobesedno razpadel, kar je 
bilo sicer pričakovati.

Enajsterica Maribora je bila zelo 
uravnovešena celota, ki ni imela v svojih 
vrstah izrazito slabih točk. Obramba je 
bila pravtako dobra kot napad, ki je po
dal izredno lepo kombinacijsko igro, kot 
smo je od Maribora zadnja leta vajeni, 
žal njihova igra ni toliko koristna kot 
lepa. Gostje so prednjačili po tehnični 
kakovosti igre. Z izjemo prve pol ure 
premoči Ilirije so postali do odmora 
enakovredni, po odmoru pa so bili stal
no v premoči. Napad, dobro podpiran po 
krilcih, je vztrajno majal dobre ilirijan
ske obrambe, a ta je zmagovito vzdr
žala do zadnje minute. Frapantnih je 
bilo par parad golmana Jakšića.

Potek igre: Po otvoritvenem1 napadu 
Maribora, ki konča s kotom, prevzame 
inicijativo Ilirija in inscenira na levem 
krilu zaporedoma številne ostre napa
de, ki končujejo večinoma s koti. Ene
ga izkoristi Sredny, ki zaokrene Žitni
kov kot v 6. minuti z glavo neubranlji
vo v mrežo. Ilirija nadaljuje z napadi in 
m U- minuti drugič potrese mrežo 
Maribora Doberlet po lepem pasu Pfei- 
fena. Napadi Ilirije, večinoma po levem 
krilu, trajajo dalje, a Maribor že tudi 
mnogo napada. Ilirija prodre vse bolj 
poredkoma, vendar se posreči Dober- 
letu, da zaključi precizno kombinacijo v 
notranjem triu malo pred odmorom s 
tretjim golom.

V drugi polovici se slika menja. Na
stopi vidna premoč Maribora, ki se čim 
dalje veča. Spričo slabega terena tempo 
Popušča, Ilirija že »vleče« igro, igralce 
mineva volja, kar se odraža v manjših 
praskah, ki jih sodnik dobrohotno toleri
ra- Tekma konča v pojemajočem tempu 
na polovici Ilirije.

G. Bažant iz Zagreba je sodil dobro, 
bil je le v presoji foulov neprecizen ter 
preveč popustljiv.

Na vročih španskih tleh
Veličastni sprejemi —llzjava ing. Simonoviča

Troje izvirnih pisem.
Uredništvo je prejelo iz Španije 

: troje izvirnih pisem, katera v izvlečku 
j objavljamo. (Op. ur.)

Oviedo 21. aprila 1932.
Začudilo Vas bo gotovo, kako do- J bite od mene iz Ovieda pošto; po tako 

sijajnem sprejemu kot so nam ga prire
dili včeraj ob prihodu v Oviedo ne mo
rem, da ne bi o tem v Ljubljano pisal.

Na vseh postajah od Venta de Banos 
pa do Ovieda, na progi, katero je vozil 
D-vlak polnih 6 ur, povsod so vsi ve
deli, da potuje z brzovlakom jugoslo
vanska reprezentanca. Povsod Ijud- 

! stva, da se je kar trlo, največ pa ognje- 
j vite mladine, med katero si ta ali oni 
j ni mogel kaj, da nam ne bi s prsti dal 
I razumeti 5:0 in 7:0... Bojim se, da ne 

bo res tako prišlo. Smo brez naših Švi
carjev, brez Živkoviča, Hitreca in Se
kuliča. Z Zagorcem iz Sarajeva, ki igra 
branilca, je gotovo le eksperiment, Spa
sič (vratar) je poznano nesiguren. — 

I Halfi Aresnojevič, Premrl in Ralič bodo 
dobri. O napadu je škoda besed izgub
ljati — izgubil se bo na igrišču.

Razpoloženje med našim moštvom 
je dobro. Kako tudi ne? Udobnosti do
volj, vozimo se v I. razredu, na želez
nicah imamo izdaten popust: v Španiji 
65%, v Franciji in Italiji nekaj pod po- 

' lovico.
Ko je privozil vlak v postajo Ovi- 

deo, je bilo izstreljenih v noč (ob 21.20) 
10 raket. Med vzklikanjem ogromne 
množice smo slišali zvoke godbe, ki je 
igrala našo himno. Dasi je dež nalahko 
rosil, se je vendar zbralo na ulicah čez 
10.000 ljudi, ki so nas v gostih špalirjih 
urejeni, pozdravljali, ko smo se z avb>- 
mobili odpeljali v palačo guvernerja 
province.

V auli palače so nato odpeli tuk. 
pevci našo državno himno v esperantu 
(Bože pravde. Lepa naša domovina in 
Naprej), nato pa špansko nacijonalno 
himno. V sprejemnici guvernerja, kjer 
so zopet govorili, se je Špancem zahva
lil podpreds. JNSA g. Todorovič v fran
coskem jeziku in nato je naša ekipa po
zdravila s trikratnim zdravo. — Po ve
čerji ob 11 ¥2 smo se takoj podali k po
čitku, ker je imel vsak v kosteh 4000 
kilometrov.

Za vse dni našega bivanja tukaj 
imamo na sporedu privlačne slavnosti: 
ples, bankete itd. — Popoldan si ogle
damo nov stadion, ki bo z našo tekmo 
slovesno otvorjen.

Ves dan oblegajo fotografi naše 
igralce. Tudi novinarji nas stalno obi
skujejo in pišejo v liste dolge kolone...

Madrid, 25. aprila 1932.
Proti vsakemu pričakovanju se je 

naša državna reprezentanca na vročih 
španskih tleh zelo častno borila. — Na 
dan tekme je iz vseh strani Asturije in 
ostale Špahije prišlo na tisoče ljudstva, 
da prisostvuje velikemu boju z Jugo
slavijo. — Uvedeni so bili pošebni vla
ki na vseh progah, a zelo mnogo navdu
šenih prijateljev španskega nogometa 
je prišlo peš iz najbolj oddaljenih kra
jev, tako trojica celo od 100 km daleč, 
katerih sliko prinašajo danes vsi ovi- 
edski listi.

ima mesto Oviedo le dobrih 80.000 pre
bivalcev. — Vsled slabega vremena, ki 

1 traja tudi tukaj že precej časa, je bil že 
j hak še neutrjen teren močno razmo- 
I čen. — Naše moštvo, ki je nastopilo v 
j Postavi: Spasič (Jugoslavija), Zagorac 

(Slavija, Sarajevo). Tosić (BSK), ing. 
Arzenijevič (BSK), Premeri (Viktorija. 
Zagreb), Ralič (Concordia, Zagreb), Mi
ša Marjanovič (BSK), Vujadinovič 
(BSK), Giller (Jugoslavija), Tirnanio 
(BSK), Mika Babič (Concordia, Zagr.). 
je tako častni izid v polni meri zaslu
žilo. — Najbolji del našega moštva je 
bila obramba. — Spasič na golu je od
igral gotvovo eno svojih najboljših te
kem: zelo pogosto je žel poseben ap
lavz, kakršnega niti slavni Zamora v 
španskem golu ni bil deležen. Od bra
nilcev je bil Sarajevčan Zagorac izvr
sten, v drugem polčasu se je povzpel 
na isto višino tudi Tosič. — Tudi kril
ska vrsta je izvršila svojo nalogo do
bro, čeprav ne tako prepričevalno ka
kor obramba. Halfi so bili vsi enako 
dobri, najtežje delo je imel ing. Arzen- 
jević, ^ki je moral držati nevarno levo 
krilo Španije, kar mu ni vselej uspelo.

Napad je bil najšibkejši del našega 
moštva. — Izjemo je tvoril edino Tir- 
nanič na desnem krilu, bil pa je pre
malo zaposlen. — Trio je često odpo
vedal: Gilerju se je ponovila kmalu po 
pričetku njegova stara bol v členku. — 
V 15. minuti II. polčasa je izstopil, in 
smo do konca igrali le z 10 igralci. Mi
ša Marjanovič na desni zvezi je napra
vil utis bolanega človeka in je absolut
no odpovedal. — Center Vujadinovič je 
prav gotovo mnogo trpel vsled slabe 
igre svojih neposrednih sosedov; tudi 
on ni imel dobrega dne. Za Miko Babi
ča na levem krilu velja isto.

Spanci so postavili v boj svojo naj
močnejšo garnituro: Zamora, Cilaurren. 
Gamborena, Marculetta, Lafuente, Re- 
gueiro, Längara, Chirri, Gorstiza.'

Najbolje so se odlikovali branilci, 
levi half,in levo krilo. — Posebno v 
prvem polčasu je predstavljal hitri Go- 
rostiza stalno nevarnost za naš gol. —,

Izgubili smo tekmo, katere ni bilo 
treba izgubiti. Naš napad bi že v prvem 
polčasu lahko najmanje izenačil, ako ne 
celo dosegel vodstvo, da niso bili naši 
strelci tako strašno slabi.

Zopet smo se uverili, da si našega 
napada brez Hitreca in Živkoviča, pa 
ev. še Sekuliča niti misliti ni. — Z na-" 
širni »Švicarji« bi prav gotovo pre
magali Špance na njihovih tleh.

V prvem polčasu je bila igra zelo 
živahna. Dva gola stä pädia v 5. minu
tah in sicer v 24. in 26. min. za Špa
nijo, a v 28. minuti za Jugoslavijo po 
Tirhaniču.

Mnogo krasnih šans je naš napad 
dobesedno zaigral: polčas 2:1 za Špa
nijo.

V drugem polčasu sta vsled težkega 
terena moštvi precej popustili, bili sta 
si enakovredni. Jugoslovanom bi po 
Tirnaniču skoraj uspelo izenačenje, kar 
pa je s krasno parado preprečil še ve
dno fenomenalni Zamora. Pri tem pa 
se je na roki resneje poškodoval in je1 
moral za njega vskočiti rezervni vratar 
Blasco.

V novem stadionu F. C. Ovieda, ki 
je bil z včerajšnjo tekmo slavnostno 
otvorjen, se je zbralo tik pred pričet
kom igre najmanj 25.000 gledalcev, kar 
je gotovo rekord; ako pomislimo, da

Koti 5:2 za Španijo.
Sodnik Portugiz Tavares de Silva 

dober.
Vaš dopisnik je imel priliko govoriti 

s športnim referentom velikega in po^
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znanega Madridskega lista ABC, fe je 
izjavil naslednje:

»Jugoslovani so tehnično krasno 
podkovani, njih igra v polju je zavidlji
va. — Le pred golom ne vedo, kam bi 
z žogo. — Še nekaj nas je presenetilo: 
njihova velika brzina. Do sedaj smo 
mislili, da so naši španski igralci naj
hitrejši, pa smo se varali. — Posebno 
mi je ugajal; vaš vratar z branilcema in 
desno krilo. Po poteku igre ste zaslu
žili neodločen rezultat.«

Po sinočnem banketu, katerega je 
priredil naši reprezentanci guverner v 
Oviedu, smo odpotovali danes zjutraj iz 
Ovieda in dospeli ob pol 9. v Madrid. 
Tu ostanemo 3 dni, nakar nadaljujemo 
pot v Lizbono.

PORTUGAL:JUGOSLAVIJA 3:2 (2:1).
Lisbona, 3. maja.

Portugalski nogomet je šibkejši od 
španskega. To priča dosedanjih devet 
medsebojnih tekem, od katerih niso mo
gli Portugalci niti ene odigrati v svojo 
korist; izgubili so vse z izjemo ene ne
odločene igre na lastnih tleh. Razlika 
golov teh tekem je 20:4 za Španijo, kar 
bi dalo naslutiti, da so Portugalci poseb
no slabi napadalci. Toda v tekmi z našo 
reprezentanco je podala portugalska re
prezentanca absolutno prvorazredno 
igro ravno v napadu. Ta napad je po
sebno v prvem polčasu krasno preigra
val naše' vrste s svojimi tipičnimi dolgi
mi pasi na krila. Odlične lastnosti Por- 
tugizov so: točno kritje nasprotnika in 
demarkiranje lastnega položaja v se
kundah, radi česar so imeli naši halfi 
izredno težko stališče. Vsi igralci so či
stega in jakega šuta, in je bilo zato ne
razumljivo, kako da je njihov napad v 
prvem polčasu okleval pri streljanju. 
Krilcev Portugalci nimajo posebnih, 
obrambe tudi ne. Dober je bil sicer des
ni branilec, a mladi vratar zelo nesigu- 
ren. V splošnem gojijo zelo hitro in tem
peramentno igro, ki zelo sliči na sosed
no špansko, a je še ne doseza.

Naše moštvo je zaigralo v obrambi 
slabše kot v Oviedu, a v napadu mno
go boljše. Spasič na golu je bil zopet iz
vrsten. Šibek je bil Tosič, ne mnogo 
boljši Zagorec. Drugi gol gre na račun 
obrambe. Krilska vrsta je zadovoljila, 
najboljši je bil Premrl. Arsenijevič je 
ponovno imel »čast« se boriti proti naj
boljšemu napadalcu nasprotnika in je le 
redkokdaj uspel. Gajer ni za krajnega 
halfa, a k temu je odigral še svojo prvo 
tekmo v državni reprezentanci in je 
imel precej treme. Napad je vodil — half 
Ralič.

O našem napadu bi bilo marsikaj iz- 
pregovoriti: Zakaj se je računalo pri po
stavljanju reprezentance na igralce, ki 
se ne morejo odzvati (Hitrec, Živkovič, 
Sekulič) pa se jih je vseeno definitivno 
(!) postavilo? Zakaj se je poleg tega 
splošno znanega dejstva vzelo na pot 
rekonvalescenta s poškodovanim kole
nom? K vsemu še smola, da si je Soti- 
rovič med potjo skoraj roko zlomil, ta
ko da sploh ni več prišel v poštev. Pri 
takih prilikah mora biti seveda vsak 
neuspeh »časten«, ko se uspehov sploh 
ni nadejati! S takim napadom se ne da 
zadiviti pirenejskega polotoka!

Ralič se je sicer pošteno trudil, a 
preko pojmov halfa ni prišel. Tirnanič 
na desnem krilu, dobro krit vsled laska
vih ocen iz Ovieda, niti od daleč ni mo
gel ponoviti igre prve tekme. Njegov 
pomagač, sicer tudi v klubu stalni se
kundant, Moša Marjanovič je bil za ni
janso boljši kot v Oviedu, toda še ved
no ne dober. Boljša je bila leva plat. Vu- 
jadinovič je našel v Miki Babiču na le
vem krilu moža, s katerim se je dobro 
razumel in izvedel večino naših napadal
nih akcij. V pogledu streljanja na gol 
smo imeli pa mnogo smole, vsaj toliko 
kot nasprotniki.

Poteka igre ne bom podrobno opiso
val. Poudariti je, da so Portugalci v dru
gem polčasu popustili, posebno napad 
ni več tako briljiral. V tem delu igre so 
bili naši v polju celo boljši.. Izsilili so

nekaj kotov, ki so pa ostali neizkorišče
ni. Oba gola za nas je ustrelil Vujadi- 
novič. Sodnik Španec Escarin je bil do
ber, publike 20 do 25 tisoč, teren suh in 
trd toda ne najlepši. Tekmi je prisostvo
valo mnogo odličnikov, med drugimi 
predsednik republike, predsednik vlade 
z več ministri, župan mesta Lisbone in 
drugi. *

K mojemu zadnjemu pismu o tekmi 
s Španijo moram popraviti, da so padli 
vsi trije goli v 5 minutah. Španska re
prezentanca ni mogla napraviti name 
večjega vtisa. Sami so pravili, da so sla
bo igrali, treba je pa seveda to z rezer
vo sprejeti. Zamora je le igral sijajno, 
obranil je siguren gol in plačal parado s 
težjo poškodbo. Napad ni igral »leteče« 
kot portugalski, zato pa bolj premišlje
no. Vsi so bili v izredni kondiciji, kar je 
bilo pri težkemu blatnemu terenu, kate- 

i 'rega Španci niso vajeni, posebno važno. 
Imponira najbolj voley dodajanje in 
streljanje, to zelo točno opravijo.

SIMONOVIČ
O NAŠI REPREZENTANCI

Savezni kapetan ing. Božo Simono
vič je poslal beograjski »Sportisti«, ob
širna poročila o igri naše1 reprezentance 
v Španiji, iz katerih posnemamo:

»O kaki nadmoči te ali one strani se 
ne more govoriti. Ožje obrambe obeh 
timov so bile najboljši del moštev, med-

GRADJANSKUILIRIJA 2:2 (2:0).
Potrebno bi bilo prestati sa praksom, 

da se zagrebački i ljubljanski klubovi 
sastanu tek kad nastupe natjecanja za 
državno prvenstvo. Svaki se slobodni 
termin upotrijebi za internacionalne 
utakmice, koje svrše u svojoj konačnici 
sa nezadovoljstvom publike, a i priredji- 
vača.

Tako smo i mi u Zagrebu u posljed
nje vrijeme imali gostovanja vanjskih 
klubova, koja nas nisu zadovoljila, a 
rezultati koje smo sa njima postigli, sla
bi su. Gostovanje Ilirije takodjer nam 
došlo zbog toga, što je Grazer A. K. 
otkazao. Odaziv Ilirije na to gostova
nje rpože se samo pozdraviti, jer nas 
su igra i prijateljski osjećaji potpuno za
dovoljili.

Iako je rezultat neodlučen on ne 
pokazuje, da je Ilirija bila slaba. Ne. On 
nam pokazuje, da bi, da je nastupila 
kompletna, odnijela kući drugi rezultat, 
naročito sada, kad se kod nas momčadi 
ne nalaze u nekoj stalnoj formi. To se 
moglo jasno razabrati i sa samim pri
jemom na koji je naišla naročito u dru
gom poluvremenu, kad je počela sve to 
jače osvajati publiku, tako da je izjed
načenje bilo pozdravljeno sa velikim 
oduševljenjem. To može biti najbolji 
znak, da je Ilirija rado vidjena u Zagre
bu, i da je Svojim nastupima ' stekla 
simpatije.

Sama igra kretala se je u potpuno 
prijateljskoj formi, što je naročito ugod
no djelovalo na publiku, koja se u lije
pom broju našla na toj utakmici. — U 
I. polovici inicijativu preuzima Gradjan- 
ski, koji je nakon dugog kolebanja, iz
gleda, došao do pravog vodje momča
di u osobi novog trenera Molnara, da 
nam odmah u momčadi predstavi neka 
nova, a neka i zaboravljena imena. To 
nije ostalo bez efekta bar u I. polvre- 
menu. Oštre navale Gradjanskega sli
jedile su i donesle 2 goala, ali u II. po
luvremenu Ilirija uzme inicijativu i uspi
jeva izjednačiti.

Isticati u Iliriji pojedince nije potreb
no. pošto su svi dali što su najviše mo
gli, medjutim primjetila se slaba pove
zanost izmedju navale i obrane. Half- 
linija nije bila najsretnija ovoga puta, 
pa je zbog toga trpjela i navala i obra
na. Nadamo se da ćemo u predstoje
ćim natjecanjima vidjeti ispravljenu i tu 
pogriješku.

Momčadi su nastupile u slijedećem

tem, ko je bila v napadu le po ena svet
la točka; pri nas je bil to Tirke, ki je 
igral redkokdaj dobro, pri Špancih pa 
levo krilo Gorostika, ki je pravtako raz
red zase.

Mi smo imeli prvi sigurno situacijo, 
da damo Zamori prvi gol. Tirka je s 
svojo brzino privozil vse do bližine go
la, pustil je za seboj halfa in branilca in 
ko mu je prišel nasproti drugi branilec, 
je oddal dobro Moši, a ta ni imel dobre
ga momenta, oddal je Vujadinoviču, ki 
se je približal golu do 2 metrov; malo 
več prisotnosti in mi bi že vodili 1:0. 
Vendar je dal ta moment poleta naši 
enajstorici ker se je videlo, da vendar 
lahko uspe. — Po dobljenih dveh golih 
je bila velika nevarnost, da moštvo iz
gubi zaupanje vase. Medtem, to se ne 
dogaja, so naši tudi nadalje nevarni, na
padati so pričeli s še večjim poletom.

Naš tim je igral zelo dobro in je tudi 
ob tej priliki dokazal, da se znamo boriti 
z velikimi nasprotniki. Vsak igralec je 
dal iz sebe vse kar mu je forma dopu
ščala, zato tudi hvala vsem in vsako
mur. Spasič je ob tej priliki dokazal, da 
je vratar visokega ranga, da je v stanju, 
da brani tudi najtežje žoge. Branilski par 
nam je bil poleg Spasiča sigurna opora. 
Ne ve se, kateri je bil boljši Zagorac ali 
Tošić ...

V halfliniji sta bila halfa na krilu bolj
ša od Premrla. Napad je bil najslabši de! 
tima — kar smo vedeli že pri odhodu 
na potovanje.«

sastavu: Gradjanski: Mihelčič, Bi- 
vec, Petermanec, Klakočar, Pikić, Wi- 
drich, Urbanke, Stankovič, Kralj, Zorn
berg, Kokotovič. — Ilirija: ..lakšič, 
Jančič, Bergles^—Belak, Dekleva, Po
gačnik—Unter, Lutze, Košak, Doberlet, 
Pipan. — Sudac g. Podupsky.

Jaka.

»Novosti« pišejo o tekmi med osta
lim naslednje:

»Današnji prijateljski susret izmedju 
ljubljanske Ilirije i Gradjanskoga, done-

PRVENSTVO VLB RAZREDU 
LJUBLJANE,

s katerim so bili razni sodelujoči klubi 
že jeseni nezadovoljni, je v spomladan
ski polovici tekmovanja zgubilo še več 
na vrednosti in zanimivosti. Deloma je 
kriv temu silno slab aranžman doseda
njih tekem po LNP-u, odigravanje v ne
priličnih jutranjih in dopoldanskih urah. 
zlasti pa. način kakor sodelujejo se
daj v tem razredu »rezerve« liginih 
klubov Ilirije, Primorja in Svobode. Do- 
čim so bili jeseni ti klubi še vezani na 
predpis, da smejo postaviti v rezervo 
največ tri igralce iz redne I. garnitu
re, je bil spomladi ta predpis brez spo
razuma s prizadetimi klubi ukinjen. Po
sledica tega je bila, da je nastopila za 
ligaške rezerve nekolikokrat polovica 
in še več I. moštva (Ilirija!, Svoboda!) 
— tako da igrajo ligini klubi naenkrat 
faktično v dveh razredih. Regularnost 
in športna vrednost prvenstva I. B raz
reda sta postali s tem zelo dvomljivi. Vi
di se, da so jeseni Hermes in drugi 
upravičeno zahtevali, naj se tekme z 
rezervami liginih klubov ne šteje v ta
beli. Spomladi so bile dosedaj odigrane 
naslednje tekme:

Jadran:Grafika 4:3 (3:2).
Ilirija B:Svoboda B 1:1 (l:l).
SlovanTlirija B 1:1 (1:1).
Svoboda B:.Iadran 6:2 (2:1).
SIovan:Jadran 4:2 (2:1).
Ilirija B:Grafika 7:3 (4:2).
Primorje B:Svoboda B 3:0 (2:0).
Slovan:Svoboda B 2:2.
V nedeljo je bila odigrana tekma 

Hermes Jadran 4:0 (1:0).
Jadran je vzdržal kolikortoliko od

kle je mogao da ublaži nepovoljni do
jam što smo ga imali nakon subotnje i 
nedjeljne utakmice protiv čeških gosti
ju. Gradjanski je izašao na teren sa po- 
mlađjenom momčadi i premda nije 
predvedena igra mogla još uvijek da 
bude na visini, ipak je momčad u da
našnjem svom sastavu predvela znat
no bolju igru od nedjelje i djelomično joj 
je uspjelo rehabilitirati za nedavni po
raz. Zornberg u navali dobro se je sna
šao, a uz njega su dobro zaigrali Koko
tovič i Urbanke dok je Kralj igrao su
više ležerno. Stankovič je ovaj put na 
spojci bio bolji nego u prošloj igri, a 
mora se istaknuti da je predvedena mu 
igra danas bila fair. Pikić kao center
half bio je nešto slabiji nego u dosada- 
njim igrama, a ni pokrajnji halfovi nisu 
bili osobiti. U obrani je briljirao Bivec, 
dok je novajlija u obrani Petermanec 
bio ponešto nesiguran. Mihelčič nije bio 
mnogo zaposlen i primljena oba gola 
nije mogao braniti. Gosti su predveli 
prilično dobru igru forsirajući više vi
soku igru i prodore sa krilima. Dobar 
je bio centerhalf a obrana je bila na pot
punoj visini i uspješno razarala protiv
ničke navale1. Jakšić u golu bio je iz
vrstan i obranio nekoliko opasnih šu
tova u čistoj maniri. Općenito čitava 
igra nije pružila neki naročiti sport, ali 
je svakako bila znatno bolja od nedjelj
nog internacionalnog susreta, dok je 
neodlučni rezultat apsolutno' realan. — 
Gradjanski je bio premoćniji u prvom a 
gosti u II. poluvremenu.« •

»Jutarnji list« piše:
»Najbolji dio Ilirije bila je obrana. 

Tu je stari znanac Zagrebčana repre
zentativni vratar Jakšić požnjeo najvi
še uspjehe i aplauza. On je raščistio 
bezbroj kritičnih situacija i pokazao se 
svakako jednim od najboljih u državi. 
Backovi su se borili cijelo vrijeme do
bro, a isticao se Strehovec dobrim udar
cem. Halves-linija je tek II. poluvrijeme 
došla do riječi, kad se je otresla pri
tiska i počela igrati ofenzivnije. U na
vali je uspješno igrala lijeva strana, a 
od pojedinaca pokazao se najsposobni
jim Doberlet, koji je konačno polučio i 
oba zgoditka.«

minute drugega. Potem se je omejil le 
na obrambo. Hermesovo moštvo je po
kazalo daleko boljšo' tehniko ter je bilo 
v drugi polovici absoluten gospodar na 
terenu. — V kratkem potek igre: J. ima 
začetni udarec, takoj napade, pribl. 10 
min. blokira Hermesov gol, vendar ni 
vidnega uspeha, ker ni dovolj vigranosti 
v Jadranovem napadu. Nato se H. osvo
bodi in sledi dolgo odprta igra brez 
strnjenih kombinacij in sistema. V 30. 
min. enajstmetrovka proti J. zaradi ro
ke v kaz. prostoru, 1:0 za H. Nato do 
odmora že vidna premoč Hermesa. V 
drugem polčasu J. naglo popušča. H. se 
usidra popolnoma na polovici Jadrana 
in doseže v 16., 30. in 39. min. nadaljne 
tri gole. Na igro je seveda slabo vplival 
močan dež. Sodil je g. Ramovš, ki so 
mu slabo disciplinirani Jadranovci za
dali mnogo nehvaležnega posla. Proti 
koncu so 3 igralci kar na lastno pest od
šli s terena, med igro so se igralci J. 
po svoji znani navadi nelepo prerekali 
in se obkladali s »prijaznimi« priimki.

V LJUBLJANSKEM IL RAZREDU
je Javornik z Rakeka prepustil Reki re
zultat 3:0 brez boja. Korotan je na svo
jem prostoru na Rakovniku visoko po
razil slabi SK Disk iz Domžal s 6:1. Re
ka je na praznik v Domžalah porazila 
Disk s 5:2; po igri je bilo s strani publi
ke nekaj surovih izpadov proti gostom 
in proti sodniku g. Dolinarju tako, da bo

prto igro samo v prvem polčasu in prve Sirite „Športni list“!

Remis llirile v Zagrebu

Prvenstvo v I. IS in v ||. razredu
Ljubljane

Al DIKIA“H ta t LJUBLJANA, Masarykova cesta 14
J J k wr I kla A kr« MAJ (nasproti glavnega kolodvora)

nudi po zmernih cenah vse športne potrebščine
za lahko atletiko: diske, kopja, krosHe, palice za skok v višino, šprintarice, za nogomet, turistiko.

Zaloga šotorov raznih tipov!
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treba v bodoče na igrišču Diska, ki sam 
ne napravi reda, orožniške službe za 
red in za varnost gostov.

V TRBOVLJAH
je SK Hrastnik proti Dobrni zgubil še 
2 točki. Rezultat je bil 2:0 in odgovarja 
poteku igre.

Celje :Trbovlje 11:1 (2:0).
SK Celje je odigralo v nedeljo prija

teljsko tekmo s SK Trbovljem, ki pa se 
ni izkazal za enakovrednega nasprot
nika. Zato in pa ker je C. podcenjevalo 
goste, ni bila igra na posebni višini. So
dil je dobro g. Wagner.

V predtekmi sta igrali rezervi Celja 
in Olimpa 4:3.

RAPID :PARKKLUB (GRAZ) 5:0 (l:0).
Namesto prvenstvene tekme z Muro 

(M. Sobota), ki je brez igre prepustila 
Rapidu 2 točki, je igral SK Rapid 5. t. m. 
z moštvom, graškega »Parkkluba«. Žal 
so gostje razočarali na celi črti, edino 
vratar je zadovoljil. Tudi Rapid ni bil 
v najboljši formi in 1. polčas je bil na
ravnost dolgočasen. Šele drugo polo
vico so domačini malo oživeli in do
segli zadovoljiv rezultat. V moštvu je 
igral tudi trener Hofstätter, ki je poka
zal rutino in razumevanje za igro. So
dil je g. Jančič. Obisk občinstva je bil 
zadovoljiv.

Iz Osijeka
Osijek, 7. maja.

Na blagdan odigrane su u Osijeku 
dvije interesantne utakmice, od kojih je 
čist prihod išao u korist »Teislovog 
fonda« (fond za postradale igrače).

U predigri nastupili su Olimpija — 
Makabi. Ova utakmica završila se ne
odlučno s rezultatom 1:1 (1:0).

Glavna utakmica izmedju Slavije i 
Hajduka donijela je sigurnu i visoku

pobjedu favorita Slavije sa 4:1 (2:0). 
Obadvije momčadi nastupile su nekom
pletne. Unatoč tome igra je bila živa i 
kroz cijelo vrijeme interesantna.

Slavija dala je vrlo lijepu i poveza
nu igru. U njenoj momčadi sve su linije 
dobro funkcionirale. Naročito je do
brom igrom iznenadila uža obrana: Wa
gner, Tepšić, Vodeničar, koji su igrači 
prije sačinjavali užu obranu drugoraz
redne Viktorije. U halves liniji bio je 
najbolji momak Rechner na centerhalfu, 
a u navali Hrubec na desnoj spojci. — 
Hajduk je na ovoj utakmici dao snažan 
otpor Slav'iji, ali je publiku sa svojom 
igrom razočarao-. Naročito slaba bila je 
navala, koja je glavni krivac za ovako 
veliki poraz. U njegovoj momčadi naj
bolji je bio vratar Blažeković.

Utakmicu je dobro sudio g. Jelačič.
Publike bilo je oko 2000.
Osječki Hajduk angažovao je ovih 

dana za trenera bivšeg igrača osječke 
Slavije, g. Ivu Petelena, koji je u svoje 
vrijeme bio najbolji osječki igrač.

Službene objave JNS
Briše se iz članstva Saveza SK Ve

te rnica iz Leskovca.— Na osnovu § 9 
JNS-a primaju se u članstvo Saveza SK 
Zanatlija iz Sida, SK Železničar iz Der- 
vente, SK Napredak iz B. Palanke, SK 
Dubočica iz Leskovca, VŠK Concordia 
iz Vinkovaca. — Predsedništvo- Niskog 
NP-a rešilo je prema naredjenju Saveza 
sve prispele žalbe i dostavilo ih Savezu 
na dalje rešavanje. — Upravni odbor 
JNS-a usled kratkoće vremena nije mo
gao povesti postupak po žalbama i zbog 
toga je principijelno .resio, da se sve 
žalbe odbace a utakmice verificiraju sa 
postignutim rezultatima. — Prema to
me za prvaka Niskog NP-a oglašuje se 
SK Singjelić i on će imati da. igra sa 
drugoplasiranim klubom Skopskog NP-a 
kvalifikacione utakmice prema objav
ljenom rasporedu.

Sekretar: Dušan D. Spasović.

Ping-Pong
Dvomatch Praga:Ljubljana 3:0

Ilirija je izrabila ugodno priliko in je 
povabila na gostovanje češka prvaka 
Lautersbacha in Kolara, ki sta se mu
dila na turneji po Jugoslaviji. Velik re
nome je spremljal oba reprezentanta 
bratskega naroda — oba sta v največji 
meri pripomogla Češkoslovaški, da je 
letos na svetovnem prvenstvu v Pragi 
doseglo njeno moštvo ponosni naslov 
svetovnega prvaka. Lauterbach in Ko
lar sta zaporedoma premagala svetov
na prvaka Borno in Szabadosa in doka
zala, da spadata med svetovno elito.

Gostovanje renomiranih Čehov ni 
obetalo bogve kakšnih lavorik. Poro
čila iz Beograda so naznanila siguren 
poraz naših državnih prvakov Maksi
moviča in Heksnerja. Zanimanje za izid 
v Ljubljani je bilo precejšnje.

Dvomatch sam je pokazal, da je sto
rila Ljubljana ogromen korak naprej. 
Pri srečanjih naših z gosti smo zaman 
iskali kake očitne razlike — ni je bilo. 
Če izvzamemo nekatere igrače, ki ni
kakor še niso zmožni uspešno nastopati 
v mednarodni areni in primerjamo š 
čehi le naše najboljše, je razlika mini
malna. Siguren in razanten drive ter 
boljša taktika — to je vse, kar nam 
manjka do mednarodne kvalitete. Naj
boljšo in gostoma najbolj enakovredno 
'gro je pokazal Weissbacher, kateremu 
pa manjka tek — v igri sami prav nič 
ne zaostaja. V kvalifikacijski igri je 
presenetil Dečman, ki je nudil Kolaru

A. GOREČ d. z o. z.
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LJUBLJANA
palača Lj. Kreditne banke in
Gosposvetska c. 14

priporoča

prvovrstna kolesa in vse potrebščine,

automaterijal, autopneumatiko

najceneje

povsem enakovredno igro. Pozneje, v 
‘dvomatchu, je igral znatno nesigurnej- 
še. Od domačinov bi bilo še pohvalno 
omeniti Žižo, doeim so ostali znatno za
ostajali. Najlepša igra večera je bil dou
ble v dvomatchu, kjer sta gosta z naj
večjo težavo premagala po izredno za
nimivi. v peklenskem tempu igrani par
tiji ljubljansko dvojico. Jako je ugajala 
medsebojna ekshibicijska igra obeh go
stov. Ljubljano so zastopali igrači Ili
rije. — V naslednjem kratki tehnični re
zultat: Kolar:Žiža 21:16,12; Lauterbach: 
Weissbacher 21:17,18; Kolar rDečman 
21:19,19; Lauterbach-.Lokovšek 21:6,5; 
Kolar:Denes 21:14,14; Lauterbach:Grun- 
feld 21:12,4.

Partije v dvomatchu: Kolar:Dečman 
21:5,4; Lauterbach:Weissbacher 21:12, 
13; Lauterbach-Kolaf :Weissbacher-Deč- 
man 21:18,18.

Prireditev se je vršila v dvorani De
lavske zbornice, ki je za take prireditve 
prav primerna.

Plavanje
IZ SEJE PLAVALNEGA SAVEZA. 

Sprejem Maratona, verifikacija Wimer- 
jeve, nova lista rekordov.

Zagreb, 8. maja 1932.
a

Po dolgem oddihu so se danes zopet 
zbrali odborniki JPS-a na sejo, katero 
Je. vodil I. podpredsednik g. dr. Stanko 
Lapajne. Glavni vzrok daljšemu zastoju 
v JPS-u je bila premestitev zaslužnega 
tajnika J. Esapoviča v Beograd. Njego
vo funkcijo v odboru je prevzel g. T. 
Bedenko.

Današnja seja je sprejela med svoje 
člane SSK Maraton iz Maribora. Rešila 
je dalje verifikacijo Wimerjeve, ki se je 
lani prijavjla v Ilirijo. Pravico nastopa 
na prvenstvenih tekmah bo imela s 26. 
novembrom t. 1. Mednarodni program 
JPS-a še vedno ni fiksiran, po vsej ver
jetnosti pa bo prišlo do srečanj z Avstri
jo in Madžarsko.

Tehnični referent ing. Sehderdi je 
predložil novo listo jugoslov. rekordov, 
ki kaže nasledilo sliko:

Gospodje prosti stil:
50 m A. Matič (Jug) 27.8 sek. 100 m 

D. Vilfan (Primorje) 1:03.2. 200 m D.

Vilfan (Primorje) 2:28. 400 m A. Se- 
njanovič (Jadran) 5:34.5. 800 m G. Bu- 
lat (Beograd) 12:17. 1500 m M. Bibiča 
(Jug) 22:51.9. 4X50 m Jadran 1:55.6. 
5X50 m Jadran 2:51.1. 4X100 m Jadran 
4:30.2. 4X200 m Jadran 10:29.

Prsno:
100 m V. Birimiša (Jadran) 1:25. 200 

metrov D. Fabris (Jug) 3:11.8.
Hrbtno:
100 m D. Vilfan (Primorje) 1:18.2. 

200 m B. Žirovnik (Ilirija) 3:01.3. 3X100 
metrov mešano Jadran 3:49.

Dame prosti stil:
50 m N. Lampret (Ilirija) 34.8. 100 m 

N. Lampret (Ilirija) 1:16.2. 200 m N. 
Lampret (Ilirija) 2:56.9. 400 m O. Roje 
(Jadran) 6:38.4. 800 m O. Roje (Jadran) 
14:15. 1000 m O. Roje (Jadran) 17:54. 
1500 m O. Roje (Jadran) 27:12.4. 4X50 
metrov Viktorija 2:33. 4X100 m Jadran 
6:07.2.

Priporoča se

HOTEL ŠTRUKELJ

Prsno:
100 m Z. Wirner (Viktorija) 1:34.2. 

200 m V. Prekuh (Primorje) 3:38.2. 400 m 
M. Matota (Concordia) 7:59.

Hrbtno:
100 m1 Z. Wimer (Viktorija) 1:37. 

3X50 mešano Viktorija 2:08.2. 3X100 
mešano Ilirija 4:36.4.

Od 30 rekordov jih ima Jadran 12, 
Ilirija 5, Viktorija in Primorje po 4, Jug 
3, Beograd in Concordia po L

Pred izredno skupščino 
Jugoslovanskega Tenis Saveza?

Ljubljana v maju.
Komaj je JTS. slavil 10 letnico1 svo

jega obstoja s slavnostno skupščino, se 
nam že obeta izredna skupščina, vsaj 
tako zgleda, če prečitamo vsa poročila, 
ki so izšla in še izhajajo v zagrebških 
in beogradskih listih, tako s strani opo
zicije, ki jo tvorijo Hašk, Concordia, 
ZKD v Zagrebu s svojimi beogradskimi 
pristaši, kakor tudi od sedanje uprave 
Saveza.

Kaj hoče opozicija? V glavnem re- 
medure v poslovanju podsaveza, dovolj 
svojih zastopnikov v upravi, ustanovi
tev podsavezov, medtem tudi ljubljan
skega, in še drugo.

In uprava saveza? Ona ne vidi po
trebe po sklicanju izredne skupščine, 
ker je mnenja, da je vse v najboljšem 
redu in so vsa mesta v pravih rokah.

Potek jubilejne skupščine je bil za 
teniški sport vsekakor prav porazen. 
Do polovice dnevnega reda je poteklo 
vse v redu, opazilo pa se je kmalu ner
vozno beganje klubašev; agitacija in 
prepričanje delegatov je dosegla svoj 
višek tik pred volitvami predsednika.

Pretežni del delegatov je bil za do
sedanjega desetletnega predsednika in 
ustanovnika saveza, g. Hinka Würtha, 
ki ga pa — na skupščini ni bilo in je 
skupščino vodil podpredsednik g. dr. 
Stevan Hadži.

Opozicija je stavila'celo predlog, da 
se izvoli za doživljenskega predsednika 
saveza dr. Hadži.

Nikakor ne mislim z naslednjimi be
sedami oporekati zaslugam, ki jih ima 
dr, Hadži zg jugoslovanski teniški sport 
in sport sploh. No, nasprotno, glasoval 
bi za doživljenjskega častnega predsed
nika,, slabo formuliran predlog, ki je 
tudi. proti pravilom, pa je našel ravno 
nasproten odziv kakor so »opozicional- 
ci« pričakovali. Oni so ta predlog tudi 
»izglasovali«, seveda to ni držalo, kajti 
glasovalo se je prav po domače, z vzkli
kom in samo »za«.., češ, proti itak 
nikdo ni.

Spor v savezu je zadeva zagrebške 
opozicije in njih pristašev, če je savezni 
upravi ležeče na mirni likvidaciji spora, 
ki je v kvar celokupnemu teniškemu 
sportu, naj skuša vsekakor doseči kom
promis z opozicijo v tej ali oni spre
jemljivi obliki.

Stališče slovenskih klubov.
Nisem nikakor pooblaščen pisati v 

imenu slovenskih klubov, mislim pa, da 
bf'moralo biti stališče slovenskih klubov 
sledeče:

Slovenski klubi niso imeli, če izvza: 
metno kak posamezni primer, od save
za' nič! Vsi klubski odnošaji do Saveza 
so se začeli in končavali z vplačilom 
taks, članarine in drugih obveznosti. To 
bi bilo vse. Zgledalo je na skupščini, da 
sploh ne vedo, kje leži Dravska banovi
na, ker je bil stavljen posredovalni 
predlog, ko se je šlo za kraj, kje naj se 
odigra nac. prvenstvo Dravske banovi
ne, ki se je glasil nekako takole: »Ker 
se delegata ISSK Maribor in Ilirija ne 
zedinita, naj se odigra v Ljubljani 
prvenstvo Slovenije, v Mariboru pa 
prvenstvo Dravske banovine«.

Ako bi oba klubska delegata tej »ču
doviti rešitvi« ne ugovarjala in dokazo
vala, da to ne gre, ker sta oba naslova

absolutno eno in isto, bi gospodje 
predlog soglasno »primili« in sklep bi 
bil pravoveljaven.

Za slovenske klube bi bila prijaznej
ša misel, ki vodi opozicijo, da se naj 
ustanove podsavezi. Tako bi se usta
novil ljubljanski podsavez, kar bi znat
no poenostavilo vse poslovanje s klubi. 
Posamezni klubi bi imeli v upravi pod
saveza svoje zastopnike in trdno sem 
uverjen. da bi bolje orali s podsavezom 
kot pa do nedavnega s savezom.

Je pač res, da smo Slovenci ponižen 
narod, zato pa smo tudi gledali vse de
lovanje saveza z nekakim strahom in 
»potrebnim spoštovanjem«, dokler se 
nismo vsega tega naveličali, jim pove
dali svoje mnenje in šele zatem smo 
prišli do tega, da se nas v Savezu vsaj 
kolikortoliko uvažuje. Vsega tega pa ni 
dovolj!

In še nekaj!
Popreje sem dejal, da nas je Savez 

poznal samo ko smo morali plačati raz
ne obveze, ne, ne samo takrat — nas 
potrebujejo ko je treba izstavljati pove
rilnice za glavne skupščine. Takrat do
bi vsak klub po več nujnih urgenc, vsak 
klub je tedaj polnovreden član saveza, 
vsi ga poznajo, vsi so mu dobri, savez 
seveda najbolj — samo poverilnico' jim 
daj

Vse to bo, če bo podsavez ustanov
ljen, odpadlo. Skratka: v ustanovitev 
podsaveza stavljam velike nade; pre
pričan šem, da se bo zamoglo izbiti od 
saveza večje koncesije v vseh ozirih in 
za vse klube. Treba pa bo misliti tudi 
na to. da je v Dravski banovini še več 
klubov, ki goje tennis, pa niso včlanje
ni v Savezu vsled prevelikih dajatev ali 
pa vsled tega »e, ker nimajo prilike in 
možnosti, da bi nastopali z drugimi 
klubi in se mogli v športnem oziru raz
viti. Naloga bodočega podsaveza bi bila 
pričeti z veliko propagandno 'akcijo in 
to po vseh krajih, kjer se tennis goji. 
Navajam samo dva primera: SK Kam
nik in SK Elan, Novo mesto. Obema 
kluboma je treba pomagati »na noge«. 
Kolikor mi je znano, namerava Ilirija 
izvesti nekak medklubski turnir, na ka
terem bodo v Ljubljani nastopili pred
vsem manjši klubi: Kamnik, Novo me
sto, dalje Ptuj in drugi. Ta akcija Ilirije 
zasluži vse priznanje, pozabiti pa tudi 
ne smemo, da je Ilirija edini klub, ki je 
s svojimi moštvi posetil že vse manjše 
kraje in tako nemalo pripomogel k 
splošnemu zanimanju za teniški sport.

Vsekakor bi bilo za slovenske klube 
važno in potrebno, da skličejo, če pride 
do sklicanja izredne skupščine Saveza, 
sestanek slovenskih klubov, na katerem 
naj se klubi izjavijo, katero pot bodo 
ubrali. Slovenski klubi moramo nasto
piti v tem primeru strnjeno in enkrat za 
vedno povedati Savezu, da obsojamo 
nezdrave razmere v vsaki vrhovni 
športni instanci, tako v prvi vrsti v te
niškem savezu in da ne dopustimo, da 
hi se »delovalo« na tej podlagi še v bo
doče. -L n:

Rajko Kos.

Oglašajte v
,,/PORTNEM LI/TU“
imeli bodete siguren uspeh.
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Tenis turnir železničar :rapid

(KOMB.) 4:4.

Na lepih igriščih Rapida sta 5. t. m. 
odigrala Rapid in Železničar medklub
ski turnir, ki je pokazal že precej do
bro formo posameznih igralcev. Želez
ničar je nastopil s svojim novim turnir
skim moštvom, ki je doseglo napram 
dobrim rapidovcem zaslužen uspeh. Re
zultati SOh gospodje posamezno: Ber
gant (Ž.):Haelbdrth 6/3, 61, Tildoyic: 
Hoffer 6/1, 6/3, Drago :Unger 6/3, 8/6, 
MaskKarbeutz 7/5, 6/2. Dame:Legat 
(Ž.hScherbaum (R.) 3/6, 4/6, gospodje 
v dvoje Bergant, TildoviČiHitzl, Unger 
4/6, 3 6, Drago, Masi:liaelbärth, tloffer 
0/6, 16. Mixed double :Legat, Tildovič: 
Scherbaum, Haelbärth 6/8, 0/6.

Lahka atletika
NA PODLAGI PRAVILNIKA...

skuša g. Danilo Sancin dokazati, da je 
kazen, ki mu jo je izrekel JLAS, nepra
vilna. Premišljujte nekoliko o stvari, 
toda ne »na podlagi pravilnika«, temveč 
primitivnega čuta športne značajnosti in 
fairnesse.

... skušajo nekateri ljubljanski od
borniki JLAS rešiti afero Lejka-Sancin; 
prijave »na podlagi pravilnika« kar de
žujejo v Zagreb in savez seveda spet 
reagira s suspenzi in izjavami »na pod
lagi pravilnika«, kljub temu, da cela afe
ra na prvi pogled kaže vse zunanje zna
ke nečednosti, ki ji nekoliko robati Kra
njec pravi drugače.

... se mora vršiti na Binkošti »Ju- 
frova« štafeta, kljub temu, da so že lani

fukcionarji »Jutra« uvideli, da stvar ne 
dosega več propagandnega namena, mi
mogrede pa je še nevaren. G. S. Sancin 
pa je drugega mnenja in štafeta se 
»na podlagi pravilnika« mora vršiti, 
kljub temu, da Ilirija ne more prevzeti 
garancije za varnost tekmujočih atle
tov, in da je policijska uprava štafeto v 
tej obliki prepovedala. To pa na stvari 
ničesar ne izpremeni in nekateri ljub
ljanski športniki se zelo čudijo, kako je 
mogoče izogniti se prireditvi, pri kateri 
se lahko pobijete »na podlagi pravil
nika« ...

.... se vršijo zadnje čase vse seje 
ljubljanskih gg. saveznih odbornikov; 
gospodje prihajajo na seje oboroženi s 
saveznimi pravilniki, listajo po njih, ne
kateri se čudijo in upirajo, drugi pa so 
v tem novem sportu prišli že tako da
leč, da se jim zdi »na podlagi pravilni
ka« vse mogoče!

ŠTAFETA SKOZI MARIBOR.
Štafete za Schellov pokal se je ude

ležilo letos 9 štafet, med katerimi je 
zmagalo moštvo Rapida v času 4:19.4 
(Hühleisen, dr. Scheibl, Pipi, Hoffer, Me
sareč, Jeglitsch in Barlovič). Druga je 
prispela na cilj štafeta Železničarja 
4:19.6, 3. Maraton 4:23.4.

Gozdni tek mariborske Svobode
5. t. n?, radi slabega izbora proge ni 
uspel najboljše. Več atletov ni našlo 
mesta za start in niso mogli sodelovati. 
Prvo mesto je dosegel talentirani tekač 
Maribora Mušič, ki še mnogo: obeta. 
Prvenstvo Svobode si je priboril 
Strnad.

Iz tečaja za savezne smuške učitene
Izpiti so bili napovedani za 15. in 16. 

april. Od imenovane komisije je prispel 
samo načelnik saveznoga smuško tehni
škega odbora g. dr. Berce. Slab utis pa 
je napravila odsotnost ostalih članov 
komisije in zato vsa čast najstarejšemu 
članu komisije, ki se ni strašil slabega 
vremena. Kdor pozna g. dr. Berceta, ta 
ni dvomil o njegovem, prihodu, ker on 
je znan, da se zaveda prevzete dolž
nosti, ki jo tudi vedno izvrši. V komisijo 
za izpite je moral vstopiti predsednik 
saveza g. dr. Pirc, ki je prišel tečajni
kom predavat o higijeni ter kot tretji 
Član še g. Kodella. Izpiti so se vršili med 
padanjem snega in komisija je dopoldan 
in popoldan morala stati na mestu in 
ocenjevati kandidate, ki jih je bilo 22. V 
petek dopoldne so se vršili najprvo 
praktični izpiti. Na željo udeležencev te
čaja pa so se takoj nato izpiti nadalje- 
vali in se je v koči izpraševalo teorijo, 
pravila, pravilnike, o opremi smučarja, 
o tečajih itd., po kosilu pa so se vršili 
metodični izpiti, kjer je moral kandidat 
tolmačiti, kako se napravijo posamezni 
gibi in jih nato tudi razločno pokazati. 
Nato se je še praktično, pokazalo reše
vanje ponesrečenca z nosili na smučkah. 
S tem so bili izpiti namesto v dveh dne
vih, končani že v enem dnevu.

Po večerji se je vsa družba, ki je bi
la navzoča v Staničevi koči, Zbrala v 
jedilnici in povzel je besedo g. dr. Ber
ce, ki se je zahvalil za udeležbo na te
čaju. se zahvali! gospodoma zdravniko- 
rtia za predavanje ter izrekel najlepšo 
zahvalo učitelju g. Kodelli, ker je čast
no nalogo izvršil nad vsako pričakova
nje, čemur je dokaz tudi izjava g. dr. 
Berceta, da je bila komisija z odgovori

in vajami kandidatov zelo zadovoljna. 
V imenu udeležencev tečaja se je zahva
lil g. Kunstelj, ki je slavil g. Kodello kot 
najboljšega učitelja, katerega udeleženci 
ne bodo nikoli pozabili. Kot viden znak 
hvaležnosti pa je izročil učitelju krasno 
srebrno dozo z željami, da bi ga to 
skromno darilo mnogokrat spominjalo 
na lepe urice, ki so jih skupno prebili 
v tako lepi slogi. Nato je slavnost za
ključil v imenu saveza predsednik g. 
dr. Pirc z lepim bodrilnim gövorom. 
Med veselim razpoloženjem in popeva- 
njem se je oglasil še g. Kodella': ki se 
je vidno ginjen zahvalil tečajnikom za 
darilo ter zaključil svoj lepi govor z 
željo, da bi novi smuški učitelji bili tudi 
deležni v svojih tečajih tako lepe disci
pline.

Menda se je zgodilo prvič, da so
ljubljanski akademiki (pedagoški semi
nar) hospitirali pri športni uri. V soboto 
30. m. m. so posetili plavalni trening 
S K Ilirije, kjer jim1 je trener g. Ulaga 
obrazložil in prikazal metode športnega 
treninga.

(Konec.)

Izredni občni zbor Smučarskega 
kluba Celje. V četrtek dne 12. maja t. 1. 
se vrši v klubovem lokalu »pri zele
nem travniku« izredni občni zbor Smu
čarskega kluba Celje, s pričetkom ob 
pol 9. uri zvečer in s sledečim dnevnim 
redom: 1. pozdrav predsednika; 2. spre
memba pravil; 3: volitev treh novih 
odbornikov; 4. volitev sekcijskih na
čelnikov. — V slučaju nesklepčnosti se 
vrši pol ure po določenem času drugi 
izredni občni zbor, ki je sklepčen ob 
vsakem številu navzočih članov.

Delovanje ASO
Mlada akademska smučarska organi

zacija se lahko ponaša, da je imela le
tošnjo sezono največ smučarskih prire
ditev. Komaj dobro leto šele obstoja, pa 
je, že bila v stanu izvesti tako obširen 
program; kot ga letos ni noben drug 
smučarski klub. Veliko hvaležnost dol
guje organizacija oblastem in LZSP, ki 
šo ji šli vedno na roko, najbolj pa ji je 
pripomogel do uspeha gotovo rektor 
g. prof. dr. Alfred Serko, ki je prevzel 
pokroviteljstvo nad smučarskimi tekmo
vanji. Velike zasluge Za organizacijo 
ima univ. prof dr. Jesenko, njen častni 
predsednik.

Ljubljanska univerza je prva v drža
vi, ki ima svojo smučarsko organizacijo; 
prva je tudi pri nas uvedla kombinirano 
tekmovanje po vzgledu švicarskih uni
verz s tem, da se tekmuje v teku v dalj, 
v skokih in v smuku. Prvak univerze je

tišti, ki odnese iz vseh tekmovanj naj
več točk, pri tem se smatrajo vsi trije 
dleli tekmovanj za enakopravne, tako, da 
dobi prvak v vsakem tekmovanju po 
enako število točk. Kakor že rečeno je 
način tekmovanja pri nas nov, omogoča 
pa razvoj kvalitativno zelo dobrih smu
čarjev.

Vsa letošnja tekmovanja, ki naj po
stanejo tradicijonalna, sp se izvršila v 
največjem redu v veliko zadovoljstvo 
tekmovalcev in zadoščenje prirediteljev.

Prvi del programa je bilo tekmova
nje na 16 km 17. jan. v Planici. Že v so
boto 16. jan. je prispelo' v Planico čez 
100 akademikov-smučarjev. V nedeljo 
17. jan. je bila smuka na kristalastem 
srezu naravnost idealna in v lepem raz
položenju se je ob 10.30 pričel tek na 
16 km Gotovo so idealne snežne in vre
menske prilike mnogo vplivale na tek

movalce, ki so dosegli zelo ugodne re
zultate. Tekmovali so v dveh skupinah: 
a) tekmovalci, b) novinci. Izven konku
rence je dri s e gel najboljši čas dneva 
Jenko Boris 1:00.00. V konkurenci: 1. 
Dečman Tone 1:00.50 ; 2. Bervar Stane . 
1:01.00; 3. Baebler Leo 1:01.42.

Tekmovalo je 31 tekmovalcev, od 
teh je prišlo na cilj 28.

Kot 2. del tekmovanj se je vršila 2. 
febr. skupaj s podsavezno tekma v sko
kih na skakalnici v Mojstrani. ÖÄ 9' tek
movalcev so zasedli prva tri. mesta sle
deči: 1. Dečman Tone, 2/ŠSštarič Ivo,
3. Šubic Milan.

Tretji del tekmovanja za prvenstvo 
univerze je bila tekma v smuku z Zele
nice v petek 4. t. m. Tekme se je ude
ležilo 7 akademikov in prav toliko 
članov SK Tržiča. Vzrok slabe udeležbe 
s strani akademikov so različne vesti, 
ki so bile razširjene, češ da je sneg z 
Zelenice do svete Ane leden in trd kot 
beton. Te govorice so bile neosnovane, 
nasprotno, sneg je bil že dan pred tek- 
mo'vanjem prav dober, čez noč pa. je 
padlo še 3—4 cm pršiča, in prilike za 
tekmo v smuku so bile naravnost ideal
ne, kar so potrdili sami tekmovalci.

Proga je šla od sedla pri koči čez tri 
plazove, na desno ob gozdu in nato v 
ostrem ovinku v gozd, 150 m po njem in 
končno do cilja pri Cestarju. Bila je ne
koliko daljša kot običajno in doseženi 
razultati so res odlični: 1. Bäbler Leo 
4.47; 2. Osterman Stane 4.58; 3. Blei
weis Jana 5.47; 4. Rupnik Zdenko 5.54;
5. Dečman Tone 5.57.

Najboljši čas je dosegel izven konku
rence Čarman Frenk, član Tržiča‘4 min. 
29 šek.

V dneh od 11. do 14. febr. so se vr
šile v Grindelwaldu v Švici 8. medna
rodna akademska smučarska tekmova
nja. S podporami oblastev in privatnikov 
je bila omogočena udeležitev tekem tu
di našim smučarjem. To dejstvo je ve
likega pomena, ker so to poleg sokol
skih smučarskih tekem letos edine ino
zemske tekme, katerih so se udeležili 
tudi naši tekmovalci.

V sredo. 16. t. m. je bila nad Medvo-,
dami tekma v slalomu, kjer so dosegli 
prva tri mesta Dečman, Rupnik in Br
var.

Akademska smučarska organizacija 
ima namen poleg tekmovanj skrbeti tudi 
za izlete. Priredila je v zvezi s tekmo
vanji skupne izlete akademikov-^mučar- 
jev v Planico, Mojstrano in na Zelenico. 
Najlepši je bil pa izlet na Koroško v 
dneh od 5. do 9. marca s pričetkom na 
Zelenici. Pot je vodila preko sedla Bel- 
šice na Celovško kočo, nato v Bistrico v 
Rožu, Št. Jakob, Beljak in na Osojščico. 
Povratek preko Beljaka in Brnice, sre
dišča ziljskih Slovencev, skozi karavan
ški predor. Turneja ni imela le zabaven, 
ampak tudi propaganden namen. Smu- j 
carji so stopili v stike s koroškimi Slo
venci in bili povsod zelo gostoljubno 
sprejeti. Tudi vreme in sneg sta jim bila 
naklonjena. Zadrivoljni so se naši smu
čarji vrnili domov s trdnim sklepom, da 
kmalu zopet obiščejo prijazne in gosto
ljubne slovenske brate in prekrasne ko
roške kraje.

Tretji del programa je propagiranje 
belega športa med akademiki-smučarji. 
Vzgojiti je treba čim več dobrih smu
čarjev; s tem namenom1 je organizacija 
priredila letos več začetniških in nada
ljevalnih tečajev.

Toliko o letošnjem delovanju organi
zacije. Vsi dosedanji uspehi naj ji bodo v 
pobudo pri nadaljnem delu! Želimo ji še 
mnogo uspehov in napredka v prihod
njem letu!

Krevel Leon.

Težka atletika
PRVENSTVO SLOVENIJE V GRŠKO- 

RIMSKI ROKOBORBI.
Maribor, 8. maja.

Danes popoldne in zvečer se je vršilo 
po enoletnem presledku zopet tekmova
nje v rokoborbi za prvenstvo banovine. 
Organizito-r je bil SSK Maraton. Udelež
ba atletov žal ni bila posebno številna. 
Pogrešali smo atlete ljubljanske Ilirije, 
od katere je starta! samo eden, tudi SK 
Železničar je bil maloštevilno zastopan,

samo s tremi atleti. Jurija je opravila 
svoj posel brezhibno. Tvorili so jo gg. 
dr. Waukmüller. dr. Vatovec, dr. Pichler 
ter delegat JTAS iz Zagreba g. Trichter.

Doseženi rezultati:
Bantam kategorija (3 tekmovalci): L 

Lobnik (Železničar), 2. Kramberger 
(Maraton), 3. Tavčar (Maraton).

Lahka kategorija (6 tekmovalcev): 1. 
Gobec, 2. Kemperle, 3. IFučkan (vsi Ma
raton). '

Perolahka kategorija (4 tekmovalci); 
L Fincher, 2. Trujar, 3. Verbič (vsi 
Maraton).

Srednja kategorija (2 tekmovalca): 1. 
Pircher (Maraton). 2. Perhavec (Želez
ničar).

Poltežka kategorija (2 tekmovalca): 
1. Vidic, 2. Geršak (oba Marathon).

Težka kategorija je odpadla, ker ni 
bilo tekmovalcev.

Sabljanje
Sabljaško prvenstvo Savske banovine.

Dne 23. in 24. m. m. so tekmovali na 
sabljaškem prvenstvu v Zagrebu tudi 
Ljubljančani. Zgodilo .se je prvič, da si 
je priboril juniorsko prvenstvo v floretu 
Ljubljančan Raunacher (Ilirija). S 
tem je postal Raunacher senior in bo 
imel že na bližnjem državnem prven
stvu priliko, da se pomeri z izkušenimi 
borci.

Med seniorji je dosegel ilirijan Pen
gov sedmo mesto.

Nov nemški rekord v kravlu na 100 
metrov je dosegel talentirani plavač Fi
scher z izbornim časom 1:00.2. Ce tudi 
se mu ni posrečilo priti pod eno minuto, 
je nov rekord vendar za 4 desetinke 
boljši od starega Schubertovega. Dose
žen je bil v Bremenu, v tamošnjem 25' 
meterskem zimskem bazenu.

Nemška olimpijska ekspedicija za
Los Angeles bo štela 47 tekmovalcev: 
18 lahkoatletov, 13 plavačev, 11 vesla
čev, 2 sabljača, 3 petoborce, 2 boksarja, 
4 rokoborce, 3 dvigače in 1 jadralca. 
Tako je odredil olimpijski odbor, posa
mezne zveze pa s tem niso zadovobne 
in so vložile proteste in prošnje za ude
ležbo.

Nogometnih tekem ni v programu 
olimpijskih iger, ker se niso mogli zedi
niti v pogledu amaterskega vprašanja. 
Vendar hočejo tudi nogometne zveze 
podpreti olimpijsko idejo; tako je n. pr. 
nemška nogometna zveza poklonila 
olimpijskemu odboru 135.000 Din kot 
kot podporo za olimpijsko ekspedicijo. 
Podobno pomoč sta izkazali tudi hokej
ska in kegljaška zveza.

MARIBORSKI NOGOMETNI 
PROGRAM ZA BINKOŠTI:

SK Maribor gostuje v Gradcu — 
protivnik mu bo oba dni Grazer Sport
klub.

SK Svoboda gostuje v Voitsbergu 
proti tamkajšnjemu delavskemu klubu.

SK Železničar gostuje v Sisku in v 
Vel. Bečkereku.

SK Rapid bo najbrže izpolnil domači 
program; protivnik še ni znan.

Vse
športne
potrebščine
ta tenis: Hammer-rakete,

žoge;
za nogomet: prvovrstne žoge 

za tekme;
za lahko atletiko: diske, kopja 

in drugo;
za turistlko: celotne opreme

ima stalno na zalosi

Ant. Krisper
Ljubljana, Mestni trs

Članom SK Ilirije s klubsko 
legitimacijo 10°/o popusta.


